
Poznań, 18 listopada 2010 r.

Protokół z posiedzenia Konferencji Dyrektorów Bibliotek Uczelni Medycznych w dniu 18 listopada
2010 r. w Poznaniu.

W spotkaniu wzięli udział dyrektorzy bibliotek uczelni medycznych:
Renata Birska - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Lublinie
Dagmara Budek - Biblioteka Główna Pomorskiego Uniwersytetu Medycznego w Szczecinie Danuta
Dąbrowska-Charytoniuk- Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego
w Białymstoku
Anna Grygorowicz- Bibliotek Główna Gdańskiego Uniwersytetu Medycznego
Krzysztof Nierzwicki - Biblioteka Główna Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu
Aniela Piotrowicz - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Poznaniu
Renata Sławińska - Biblioteka Akademii Medycznej we Wrocławiu
Anna Uryga - Biblioteka Medyczna UJ CM
Irmina Utrata - Biblioteka Główna Warszawskiego Uniwersytetu Medycznego
Ryszard Żmuda - Biblioteka Główna Uniwersytetu Medycznego w Łodzi

1. Dyrektor Anna Grygorowicz przedstawiła uwagi z Wrocławia, Warszawy, Katowic, Szczecina,
Bydgoszczy oraz Gdańska do otrzymanego z Centralnej Komisji ds. Stopni i Tytułów pisma
dot. zastosowania punktacji MNiSW za publikacje w czasopismach. Ustalono, że ewentualna
odpowiedź zostanie wystosowana już po wybraniu nowych członków komisji.

2. Dyrektor Dagmara Budek przedstawiła temat następnej konferencji „Strategia kształtowania
profilu bibliotekarza medycznego" i zaproponowała, aby jedna z sesji odbyła się w formie
warsztatów i dotyczyła problemów bibliometrii. W związku z opinią dyr. Anieli Piotrowicz, że
konferencja problemowa nie powinna mieć takiego charakteru ustalono, że tematyka
bibliometrii będzie przedmiotem jednej sesji, natomiast druga będzie związana
z wizerunkiem bibliotekarza medycznego.

3. Dyrektor Anna Grygorowicz przedstawiła odpowiedź otrzymaną od pana. Jacka Głębockiego
dot. wspólnego interfejsu wyszukiwawczego do bibliografii uczelnianych. Ustalono, że
zarówno sam produkt, jak i szczegółowa oferta mogłaby zostać zaprezentowana na następnej
konferencji.

4. Członkowie KDBAUM podjęli decyzję, iż zgodnie z regulaminem Rady kierownik biblioteki
CMKP może stać się tylko członkiem stowarzyszonym z KDBAUM ,

5. Dyrektor Ryszard Żmuda przedstawił wpływy i wydatki związane z wydawaniem czasopisma
Forum Bibliotek Medycznych. Do tej pory we współfinansowaniu wydawnictwa nie
uczestniczą biblioteki w Białymstoku, Katowicach i Krakowie. Poinformował również, że
z przyczyn ekonomicznych nie opłaca się drukować pisma w nakładzie niższym niż 300
egzemplarzy. Po raz kolejny zwracano uwagę, aby nie drukować prezentacji przedstawianych
na konferencjach. Poinformował także, że dobór osób, których biogramy będą publikowane
w FBM leży w gestii poszczególnych bibliotek.

6. Ustalono, że w najbliższym czasie zastanie przedstawiony przez ośrodek w Lublinie plan
i termin szkolenia w zakresie korzystania z platformy Moodle.

7. Dyrektor Anna Grygorowicz poinformowała o uruchomieniu strony WWW Konferencji
Dyrektorów Bibliotek Uczelni Medycznych w ramach serwisu internetowego Biblioteki
Głównej Gdańskiego Uniwersytetu Medycznego.

Protokół sporządziła Dagmara Budek
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